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Forhandlingsprotokollen for Fredningsnævnet for
Hjørring Amtsraadskreds.

Aar 1942, den 2l.November Kl.1430 holdt Hjørring Amts
Fredningsnævn Møde paa Dommerkontoret 1 Prederikshavn.

Til Behandling forelaa Amtsvejvæsenets Projekt for en Vej
fra Huleig til Vesterhavet.

Til Stede var Pormanden Dommer Stypr, Prederikshavn, der
fremlagde:
A. Skrivelse fra Hjørring Amts Vejvæsen at 16.d.M. med deri om-
meldte Bilag.

Formanden afsagde herefter straks saalydende
K e n d e l s e :

Da den af Hjørring Amts Vejvæsen projekterede Kandestederve
i Raabjerg mod Vest agtes ført gennem Kanderenden, findes denne
Del af Vejprojektet at ville gribe forstyrrende ind paa et Om-
raade, der omfattes af Bestemmelserne i Naturfrednfngslovens § l
og der vil i Medfør af samme Lovs § 9 være at træffe Bestemmelse
om, at denne Del af det projekterede Vejarbejde bør stilles 1

Bero.
T h i b e s t e m m e s :

Arbejdet med Kandestedervej 1 Raabjerg Sogn bør forsaavidt
angaar den vestlige Del, Vejen gennem Kanderenden, stilles i
Bero.

At efterkomme under Adfærd efter Loven.
Stybr

Sagen udsat til Behandling for det samlede Nævn.
Mødet hævet.

Aar 1942 den 30.November Kl.14 afholdt Hjørring Amts Fred-
ningsnævn Møde paa Kokholms Hotel i Kandestederne.

Til Behandling forelaa Projekt om Vejen til Kandestederne.
Til Stede var Nævnets Formand Dommer Sthyr, Frederikshavn

og Amtsraadsmedlem Chr.Pedersen, Sdr. Harritslev.
For Raabjerg Sogneraad mødte Sogneraadsformand A.Hjortlund

og Manufakturhandler Frost.



For Hjørring Amts Vejvæsen mødte Vejingeniør Damm.
Ingeniør Damm oplyste, at Vejen gennem Kanderenden vil bliv

mere lige og ea 30 m kortere. Omkostningerne vil blive omtrent
de samme som Vej langs Redningsvejen.

Sogneraadets Repræsentanter oplyste, at de af Samme Grund
havde ønsket denne Vejføring.

Sogneraadet var helst fri tor at faa Vejen igennem helt
til,Stranden.

Formanden oplyste, at Sagen var forelagt Naturfredni
raadet og Danmarks Naturfredningsforening til Udtalelse.

Sagen blev derefter udsat for at afvente Svaret hert
og for at Sogneraadet kunde vælge en Repræsentant til at
træde Nævnet, da baade det ordinære Medlem og Suppleanten
Medlem af Sogneraadet.
Sagen udsat.
Mødet hævet.

Sthyr.
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